

Ramadan #YOUNG Account Campaign – Terms & Conditions

1. Campaign Overview

The Ramadan #YOUNG Account Campaign offers an “Eidiya” cash reward of AED 100 to eligible Young Savings Account holders (both new and existing). The reward is granted at the sole discretion of Ajman Bank and without any obligation on the Bank.

2. Campaign Period

- Start Date: 1st of Ramadan
- End Date: (28th of Ramadan)

3. Eligible Account Type

- Young Savings Account (Minor Account)

3.1 Eligible Customer Categories

- New-to-Bank customers
- Existing Young Savings Account holders

3.2 Qualifying Balance Requirement: AED 1000.

Identifying Eligible Customers: Customers eligible to receive the “Eidiya” cash reward will be determined as of 28 Ramadan, at the sole discretion of the Bank.

4. Reward Details

- Reward Amount: AED 100
- The reward will be credited directly to the Young Savings Account selected by the Bank.
- Each Young Savings Account holder is entitled to one reward only during the Campaign Period.

5. Reward Credit Timeline

Rewards will be credited within 7 working days from the eligibility assessment date.

6. General Conditions

- The Bank reserves the right to determine eligible customers and verify compliance with these Terms & Conditions.

الشروط والأحكام الخاصة بحملة حساب القُصْر لشهر رمضان

1. نبذة عن الحملة

تقدم حملة "حساب القُصْر" لشهر رمضان مكافأة نقدية ("عيدية") بقيمة 100 درهم إماراتي لعملاء حساب التوفير للقُصْر الحاليين والجدد، وذلك وفقاً للتقدير المطلق لمصرف عجمان ودون أي التزام على المصرف.

2. فترة الحملة

- تاريخ البدء: 1 رمضان
- تاريخ الانتهاء (28 رمضان)

3. نوع الحساب المؤهل

- حساب التوفير للقُصْر (#YOUNG Account)

3.1 فئات العملاء المؤهلة

- العملاء الجدد لدى المصرف
- العملاء الحاليون الذين لديهم حساب التوفير للقُصْر

3.2 متطلبات الرصيد المؤهل 1000 درهم إماراتي.

تحديد العملاء المؤهلين للمكافأة ("عيدية"): يتم تحديد العملاء المستحقين للمكافأة النقدية في 28 رمضان، وفقاً للتقدير المطلق للمصرف.

4. تفاصيل المكافأة

- قيمة المكافأة 100 درهم إماراتي
- تُودع المكافأة مباشرة في حساب التوفير للقُصْر الذي يحدده المصرف.
- يحق لكل صاحب حساب توفير للقُصْر الحصول على مكافأة واحدة فقط خلال فترة الحملة

5. آلية إيداع المكافأة:

سيتم إيداع المكافآت خلال 7 أيام عمل من تاريخ تحديد العملاء المستحقين.

6. الشروط العامة

- يحتفظ مصرف عجمان بالحق في تحديد العملاء المؤهلين ومدى الالتزام بالشروط والأحكام الخاصة بالحملة.

- Accounts with zero balance, dormant status, or otherwise non-compliant may be excluded.
- The reward is non-transferable, non-exchangeable, and non-refundable.

7. Right to Amend or Terminate

These Terms & Conditions may be amended, modified, or supplemented at the sole discretion of the Bank, with notice to customers, and in accordance with applicable laws and regulations.

8. Governing Law

These Terms & Conditions are governed by the laws of the United Arab Emirates and the regulations of the Central Bank of the UAE. In cases of conflict, the rules and principles of Shariah shall prevail.

- قد يتم استبعاد الحسابات ذات الرصيد الصفري أو الحسابات الخاملة أو غير المتطابقة مع الشروط.
- المكافأة غير قابلة للتحويل وغير قابلة للاستبدال وغير قابلة للاسترداد.

7. الحق في التعديل أو الإنهاء

تخضع هذه الشروط والأحكام للتعديل أو الإضافة أو التغيير وفقاً للتقدير المطلق للمصرف، مع إشعار المتعاملين، وبما يتوافق مع القوانين واللوائح المعمول بها.

8. القانون الواجب التطبيق

تخضع هذه الشروط والأحكام لقوانين دولة الإمارات العربية المتحدة وتعليمات مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي. وعند التعارض، تسود أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية.